
Bestyrelsesmøde Ejerslev Havn den 6. oktober. 2022

Møde med festudvalget, kun Ole og Mogens var mødt op + hele bestyrelsen.
Vi talte lidt om forløbet af dagen med indvielse af gennemsejlingen til lagunen samt de
øvrige aktiviteter på dagen, alt forløb OK, men der var bare for få folk.
Der var kun solgt 37 billetter i forsalg til spisning og dertil solgt 13 billetter ved indgangen om
aftenen.
Overskuddet for dagens arrangementer var 6776 kr.
Vi påtænker ikke at holde havnefest i 2023.
Derefter løst og fast.


